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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/22-01/23 
  URBROJ:  2170-1-09-10-22-18 
  Rijeka,  27. 09. 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 40. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
40. sjednica VMO Grbci održana je 27.09.2022. godine (utorak) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 39. sjednice VMO Grbci održane 30.08.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednika VMO Grbci, gđa. Katarina Radoš i predložila slijedeći: 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Planirana programska aktivnost – Dani MO i Izvješće o programskim aktivnostima Ekološka 

akcija i Križevica 2022.  
2. Dodaci prijedlozima komunalnih prioriteta MO Grbci za 2023. godinu 
3. Strategija razvoja zelene infrastrukture Grada Rijeke – Dopis MO Grbci na temu javnog 

gradskog parka planske oznake Z1-41 
4. Tekuća prometna i komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Zamjenica predsjednika VMO Grbci, gđa. Radoš s vijećnicima je okvirno dogovorila hodogram 
aktivnosti obilježavanja Dana MO Grbci sukladno planu Programa rada i Financijskom planu za 2022. 
godinu. Na ovu temu naknadno će se organizirati i sastanak radi definiranja točnog termina te podjele 
radnih zadataka. Vijećnici su ukratko prokomentirali i realizirane programske aktivnosti – Ekološka 
akcija i Križevica 2022. Ekološka akcija održana je u suradnji s NK „Grbci 2000“ i KD Čistoća u subotu, 
24. rujna. Očistile su se i uredile zelene površine u Dražičkoj ulici te nogometno i košarkaško igralište. 
Za sve sudionike akcije bile su osigurane radne rukavice i topli obrok. Križevica 2022. organizirana je 
u suradnji s VMO Srdoči i VMO Gornji Zamet, a sukladno Financijskom planu za 2022. godinu. 
 
Zaključak: Naknadno će se dogovoriti detalji oko organizacije obilježavanja Dana MO. Izvještaji 
realiziranih programskih aktivnosti Ekološka akcija i Križevica 2022. su jednoglasno usvojeni. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su ukratko prokomentirali prijedlog dokumenta – dopisa na temu dodataka prijedloga 
komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Grbci za 2023. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili dodatke prijedlozima koji će se proslijediti 
nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav na obradu u smislu izvedivosti i 
financijske procjene. Dodaci prijedlozima su:  
 

1. Ličenje – farbanje ograde u Ulici Sušačko-kastavskog odreda u blizini k.br. 25 i 27 
2. Povećanje stupnja prometne sigurnosti, prvenstveno pješaka i djece u Ulici Marije 

Grbac između kućnih brojeva 17 i 53 – (potez Ulice Marije Grbac od spoja s Dražičkom 
do spoja s Ulicom Košićevac) – npr. nova prometna ogledala, usporivači prometa, 
treptači, nova vertikalna i horizontalna prometna signalizacija 

3. Postava jednog usporivača prometa u Dražičkoj ulici na odgovarajućoj poziciji između 
k.br. 11 i 30 

4. Rješavanje odvodnje oborinskih voda u Ulici Diračje između k.br. 75 i 130  
 
AD 3 
 
Gđa. Radoš s vijećnicima se kratko osvrnula na dopis na temu izrade Strategije razvoja zelene 
infrastrukture Grada Rijeke. Dopisom bi se ukazalo na važnost šume Belušina Griža koja obuhvaća 
otprilike 2.800 m2 i smještena je između naselja Srdoči i Grbci. S dopisom bi se upoznao i MO Srdoči 
budući oba MO iz sredstava komunalnih prioriteta u skladu sa svojim mogućnostima izdvajaju sredstva 
te sukcesivno realiziraju pojedine stavke, redovno čišćenje i oplemenjivanje šume a sve u skladu s 
izrađenim Idejnim rješenjem. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Dopis na temu od strane MO 
Grbci poslat će se nadležnima. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljenu zamolbu/upit građana iz Ulice Diračje na temu zaraslog zelenila 
iznad zaobilaznice te nedostajućeg potpornog zida iznad izlaznog traka čvora Diračje. Od strane MO 
Grbci upućen je dopis prema nadležnima, Hrvatskim autocestama d.o.o. te je zatražen izvid na terenu 
i službeno očitovanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 5 
 
Vijećnici su kratko prokomentirali zaprimljene informacije od strane Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu na temu usklađenja predloženog financijskog plana za razdoblje 2023.-2025. 
 



 3 / 3 

 

Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Procjena Vijeća je kako nema 
prostora za smanjenje financijskih sredstava za planirane programske aktivnosti u 
Financijskom planu za 2023. godinu. VMO Grbci planira organizirati 7 različitih programskih 
aktivnosti te kako se bitno ne bi umanjila kvaliteta plana i pripreme programa planirana 
financijska sredstva prijedlogom Programa rada za 2023. godinu neće se umanjivati. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                        Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


